
 

Memo 

 

 

 

Datum: 19 juni 2023 

Onderwerp: Brainstorm Kooypunt (4) 

Aanwezig: Falco, Job, Alieke, Raymon, Mark, Frits, Hendrik, Felicia 
 
 
Op 19 juni 2023 waren we bij elkaar voor een brainstrom over Kooypunt (4). Doel was om overzicht te 
krijgen van wat wij weten over welke initiatieven er op Kooypunt spelen of mogelijk gaan spelen. 
De aanleiding is meervoudig, o.a.: 
- De vraag van PoDH om gezamenlijk na te denken over de ontwikkeling van Kooypunt 4  

- Idee van Ingmar om samen meer het integrale gesprek te voeren tegen de achtergrond van de 

(concept) – Omgevingsvisie 

- Komende ondertekening Bestuursakkoord ontwikkeling maritiem cluster en het Voornemen integrale 

ontwikkeling maritiem cluster Ontwikkeling maritiem cluster 

- Programma Verbindingen Aanlanding wind op zee 2023-2040 

- Diverse losse initiatieven  

 
Korte weerslag van onze brainstorm: 
We hebben het gehad over: 
- Diverse achtergronden zijn toegelicht over het gebied Kooypunt en de relatie met het Maritiem 

Cluster. 

- Vanuit het Maritiem cluster is het gebied Kooypunt in beeld voor logistieke hub, mobiliteitshub en 

energiehub. 

- Er ligt een opdracht om te komen tot een business case voor de mobiliteitshub. Maar er zijn 

wisselende beelden over wat zo’n hub moet inhouden. 

- Met name aanlanding wind op zee is van belang mbt de energiehub. Moet er veel ruimte beschikbaar 

zijn voor energie-infrastructuur of niet? 

- Met name op de energiehub lijkt in het Bestuursakkoord maritiem cluster en het onderliggende 

‘Voornemen’ minder focus te zijn. 

- We vragen ons af: 

o Welke kaders zijn belangrijk? Wel met ruimte voor ontwikkeling. 

o Hoe gaan we om met initiatieven en hoe voorkomen we dat we niet worden overvallen? 

o We hebben een kapstok nodig om initiatieven aan te toetsten 

- Om aan zo’n kapstok te komen, lijkt het een goed idee om een verdiepingsslag te maken op basis van 

de Omgevingsvisie. Dus eigenlijk de slag van omgevingsvisie naar Omgevingsplan. Zo zouden we tot 

kaders kunnen komen. 

- Hoe verhoudt (de ontwikkeling van) Kooypunt zich tot de andere bedrijventerreinen? Omgevingsvisie 

geeft daar op visie-niveau richting aan, maar nadere uitwerking zou kunnen in een 

bedrijventerreinenvisie. 

- We moeten samen met Hollands Kroon naar het hele gebied Kooypunt-Kooyhaven kijken. 

- De projectorganisatie voor het Maritiem cluster gaat de komende periode opgebouwd worden. 

Parallel daaraan kunnen we een (eigen) visie op het gebied met Hollands Kroon ontwikkelen. 

- Concrete initiatieven op Kooypunt waar we van weten: 

o bedrijfsunits in aanbouw (kleine ruimtevraag) 

o batterijopslag; hebben oog op locatie en besproken in intake tafel (kleine ruimtevraag) 

o mogelijk parkeerlocatie trailers 

o project geheim (grote ruimtevraag) 

- PoDH heeft een heel overzicht met alle leads en status. Alieke heeft die lijst. 



- Te koop staande woning: Raymon gaat hem in elk geval laten taxeren. Is eerste verkenning richting 

een eventuele strategische aankoop die dan met een advies aan college en raad wordt voorgelegd. 

- Falco heeft aangegeven dat het bij zijn rol past om de procesregie voor Kooypunt (4) op zich te 

nemen. Hij zal ook met PoDH in gesprek gaan. 

 


